
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 18 april 2024 in het  
gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Ellis Elting, Lyda Groot, Rina Mulder, 

Jolanda v.d. Spiegel, Simone van der Sluijs, Yvonne den Ouden, Mirjam Vergeer 
(notulen)  

Gasten: Karin van Gelderen, Penina Heertje en Arthur Rutgrink (beleidsadviseurs gemeente) 
 
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering met een woord van welkom, speciaal aan de  
gast. 
 
2 Wonen en zorg 
Karin van Gelderen is nu 2 maanden kwartiermaker wonen en zorg. De woonzorgvisie (sociaal 
domein) is onderdeel van de woonvisie (ruimtelijk domein). Karin inventariseert de behoeftes bij de 
doelgroepen en neemt die mee bij de ontwikkelingen. Ze inventariseert ook of bij bestaande 
zorginstellingen kan worden uit- of ingebreid. Zie verder de bijlage. 
Per 1 januari 2025 komt er een vaste medewerker wonen en zorg.  
Er wordt gevraagd of bij regionale instellingen alleen de lokale locaties meetellen. Dat is zo. 
Er is aandacht voor jongeren, maar die hebben geen prioriteit. Verder komen er beleidsregels voor 
mantelzorgwoningen. (zie bijlage) De vraag wordt gesteld of de gemeente grond beschikbaar kan 
stellen voor zorginstellingen. De gemeente heeft zelf geen grond, maar kan in gesprek gaan met 
grondeigenaren. 
Beschermd wonen (d.w.z. het wetsvoorstel voor Eerste en Tweede Kamer) is controversieel verklaard. 
Dat heeft als gevolg, dat mensen zo lang mogelijk thuis moeten wonen. Er moeten meer sociale 
huurwoningen komen in Woerden. Met Kwintes wordt gesproken over alternatieve zorg, bijvoorbeeld 
ambulante zorg. 
De woonvisie moet in september klaar zijn. Wij krijgen een uitnodiging voor een bijeenkomst om 
terugkoppeling te geven op de concept woonvisie. De Participatieraad meent dat in deze een advies 
gegeven kan worden. Karin vraagt aan Rein Kroon of wij ook formeel kunnen adviseren. 
 
3 Doorontwikkeling Woerden Wijzer 
Penina Heertje is begin maart gestart als projectleider Woerden Wijzer. De doorontwikkeling betreft 
het – indien mogelijk - zelf begeleiding geven door Woerden Wijzer. De begeleiding moet sneller op 
gang komen en – indien mogelijk – anders (d.w.z. niet altijd medicaliseren).  
Er wordt gevraagd of hier ook niet een capaciteitsprobleem is. Er wordt geantwoord dat, als gelijk de 
goede ondersteuning wordt geboden, dat ook inzet scheelt.  Hoe Kwadraad voor lichte zorg ingezet 
gaat worden, moet nog worden onderzocht (apart team, detacheren?) Kwadraad ziet deze 
ontwikkeling niet als concurrentie. Zij blijft in beeld. 
Er wordt gevraagd of er contact is geweest met de Thuisbasis (Adri van Montfoort), omdat die 
stichting een goed voorbeeld is. Dat wordt bevestigd. Maar daar is verder niets mee gedaan. 



Een visie moet nog worden ontwikkeld. Het onderzoek dat is geweest naar hoe andere gemeenten 
het doen wordt niet gebruikt. Movisie heeft een veel groter onderzoek gedaan en dat is bruikbaarder.   
Zie: https://www.movisie.nl/publicatie/sociale-wijkteams-peiling-2022 
Woerden weet nog niet hoe het alles gaat organiseren en gebruikt 2024 om de moeilijke vragen op te 
lossen en een stappenplan te maken. Als dat klaar is wil Penina nog een keer terug komen. 
 
4 Ontwikkelingen binnen MAG / Sociaal Domein 
Arthur Rutgrink vertelt dat: 

- Inmiddels een aantal vacatures is ingevuld. 
- Laatste versies van beleidsstukken altijd op de gemeentesite bij de raadstukken staan. 
- Op 16 mei de kwaliteitsmonitor besproken wordt tijdens een thema-avond voor de raad. 

Daarbij kan de Participatieraad ook aansluiten. Als er daarna nog vragen zijn kan aan de 
Participatieraad nog verdere informatie worden gegeven. 

- Voor het oprichten van een jongerenraad een interne medewerker wordt ingezet. Het 
Kernteam jeugd heeft hierover een afspraak met Rob Berentsen. 

- De mijlpalenagenda nog niet verder is gekomen. 
- De adviesaanvraag evaluatie nieuwe Wet Inburgering eraan komt. 

 
5a Communicatie Participatieraad: de website en Google Drive 
2 Leden krijgen geen mooi overzicht van de stukken die op Google Drive staan. Daar wordt nog naar 
gekeken. Voor onze website kopen we een module om de foto’s en persoonlijke stukjes netjes te 
kunnen plaatsen. 
 
5b Lopende adviesaanvragen 
Omdat voor de Groene Hart Pas geen raadsbesluit nodig is, gaan we eventueel een ongevraagd 
advies hierover geven. Dit gebeurt ook m.b.t. de collectieve zorgverzekering. Het Kernteam Werk & 
Inkomen maakt voor 10 mei een concept. Dit concept wordt in het DB en de Participatieraad 
besproken Wat betreft Ferm Werk is overleg met de voorzitters van de cliëntenraad over de vacature 
(en impliciet over de status van een ex-kernteamlid). 
 
6 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht 
N.a.v. een cursus die is gevolgd, wordt gevraagd wat er met de meegekregen informatie wordt 
gedaan. We spreken af dat – als de informatie voor iedereen nuttig is – die op Google Drive wordt 
gezet. 
 
7 Voortgang vanuit Kernteams 

- Kernteam Zorg 
De voorzitter van NIO en de directeur van Hart voor Woerden komen in juni op onze vergadering. 
Verder is Heerlijk Houtdijk en Hart voor Woerden bezocht. Er wordt gewerkt aan een lijst met plekken 
waar dagbesteding is. De avond over de Kwaliteitsmonitor in mei zal worden bezocht. Daar zal 
worden ingebracht dat Vrijwilligersorganisaties ook van alles moeten gaan administreren en dat dat 
niet motiverend werkt voor vrijwilligers. 
 

- Kernteam Jeugd 
Er is binnenkort contact met Rob Berentsen en GRO UP over de jongerenraad. En met Hart voor 
Woerden i.v.m. jonge mantelzorgers. 
Er heeft zich weer iemand gemeld voor de jongerenraad. 
 

- Kernteam Werk & Inkomen 
Er is een afspraak geweest met Eric Schneider, Ferm Werk en de Voedselbank. 
 
 



8 Verslag vergadering 28 maart 2024 
Dit wordt vastgesteld.  
N.a.v. punt 5: Er komt geen handboekje, wel verzamelt het DB vragen over de werkwijze die worden 
gesteld en die komen op een lijstje (in Google Drive). 
N.a.v. een gevolgde cursus: De participatieraad adviseert ook over schuldhulpverlening, 
leerlingenvervoer en de wet Inburgering. Is bekend of er individuele clientondersteuning is? Ja die is 
er. Verwezen wordt ook naar de website waar 10 uitgangspunten van de Participatieraad voor 
clientondersteuning staan vermeld. 
 
9 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand maart 2024 
Punt 2: deze organisaties willen niet op korte termijn komen omdat het te kort geleden is dat zij zijn 
geweest. Andere organisatie vragen? 
Punt 6 en 9: kan eraf. 
Punt 8: Joost Witlox toevoegen. 
Punt 10: 16 mei raadscommissie bezoeken. 
Nieuwe actiepunten: uitwisseling met andere Participatieraden, b.v. De Ronde Venen en Maarssen.  
 
10 Rondvraag en sluiting 
In mei zijn 3 leden afwezig. 
De vergadering wordt even na 22 uur gesloten. 
 
 
 
 
 


